
  
 

БАШТАНСЬКА РАЙОННА РАДА 
МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л 
 
26 квітня 2018 року  № 22           ХХII сесія районної ради сьомого скликання                    

Баштанка                                 Місце проведення:  сесійна зала районної ради, 
10 година    

Всього обрано депутатів – 34  

 

Присутні на сесії районної ради – 27 (список реєстрації депутатів районної ради 
додається до протоколу – додаток 1)  

 

Запрошені присутні на сесії районної ради особи – 33 (список запрошених, 
присутніх на сесії додається 
до протоколу – додаток 2)   

 

Головуючий на сесії  ПЕТРОВ Анатолій Леонідович –  
голова Баштанської районної ради                               

      

Перед початком пленарного засідання голова районної ради Петров А.Л.:  
 

● повідомив, що двадцять друга сесія готувалася у плановому режимі, усі 
питання, які розглядалися на сесії, окрім одного депутатського запиту, завчасно 
оприлюднені, відпрацьовані постійними комісіями і президією районної ради, і що 
для участі у ній прибуло 27 депутатів та після проведення поіменної реєстрації 
депутатів у сесійній залі оголосив про відкриття сесії Баштанської районної ради 
сьомого скликання; 

 
● довів до відома присутніх, що до районної ради 13 березня 2018 року 

надійшло повідомлення про зміни у складі депутатської фракції районної ради від 
політичної партії Радикальної Партії Олега Ляшка, до якої ввійшли депутати 
районної ради: 

 

БЕРЕГОВИЙ Олександр Анатолійович, 
КОНОВАЛИК Наталія Григорівна, 
КОЗАК Ігор Михайлович, 
ЛЯЩЕНКО Максим Григорович, 
ПІЛЬГУЙ Олександр Зіновійович, 
 

головою депутатської фракції обрано та визначено уповноваженим представником 
до складу президії районної ради БЕРЕГОВОГО Олександра Анатолійовича. 

 

● проінформував про кадрові зміни у районі, а саме: 
 

начальником фінансового управління райдержадміністрації призначено 
ЛУЦЕНКО Олену Олександрівну; 
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начальником відділу містобудування, архітектури, інфраструктури, житлово-
комунального господарства, будівництва та з питань цивільного захисту 
райдержадміністрації – ЧОРНОГО Анатолія Васильовича та від імені 
депутатського корпусу привітав їх з призначенням, побажав успіхів і досягнень на 
нових посадах з надією на збереження тісної співпраці з органами місцевого 
самоврядування; 

 
● привітав ПЛУЖНИК Лілію Григорівну – директора Об’єднаного трудо-

вого архіву міської, сільських рад Баштанського району, з Днем народження, 
побажав їй міцного здоров’я, невичерпної енергії, професійних здобутків, благо-
получчя та особистого щастя. 

 
Голова районної ради Петров А.Л. запропонував усім присутнім вимкнути 

мобільні телефони або перевести їх на беззвучний режим роботи. 
 
(Лунає Державний Гімн України) 
 
Далі головуючий на сесії Петров А.Л. запропонував обрати секретаріат 

сесії у складі трьох депутатів: 
 

КОНОВАЛИК Наталію Григорівну –               депутата від політичної партії  
«Радикальна партія Олега 
Ляшка», 

 

КУРЧИК Лесю Миколаївну –         депутата від політичної партії 
«Наш край», 

  

ШАЦЬКУ Валентину Іванівну –                       депутата від політичної партії 
«Опозиційний блок». 

 
Районна рада затвердила склад секретаріату одноголосно.  
 
 
Також голова районної ради Петров А.Л. вніс пропозицію обрати лічильну 

комісію у складі трьох депутатів:  
 

АТАМАНЧУКА Ігоря Павловича –              депутата від політичної партії 
«Всеукраїнське об'єднання 
«Батьківщина», 

 

ЗАЙКА Миколи Васильовича –                        депутата від політичної партії 
«Нова держава», 

   

ПРИСЯЖНОГО Олександра Андрійовича – депутата від політичної партії 
«Всеукраїнське об'єднання 
«Батьківщина». 

 
Районна рада затвердила склад лічильної комісії одноголосно. 
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Головуючий на сесії Петров А.Л. повідомив, що проект порядку денного та 
регламенту роботи двадцять другої сесії районної ради сьомого скликання, який 
роздано депутатам, погоджено на засіданнях постійних комісій та президії 
районної ради. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. довів до відома присутніх, що від 
депутата районної ради ШЕВЧЕНКА Ю.В. надійшов депутатський запит: 

 

«Про депутатський запит депутата районної ради Шевченка Ю.В. до сесії 
Баштанської районної ради щодо затвердження Статуту комунального 
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Баштанського району» Баштанської районної ради Миколаївської області та 
передавального акта про передачу в оперативне управління майна комуналь-
ного закладу «Центр первинної медико-санітарної допомоги Баштанського 
району» комунальному некомерційному підприємству «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги Баштанського району» Баштанської районної 
ради  Миколаївської області» 

 

та запропонував проголосувати за порядок денний та регламент роботи двадцять 
другої сесії районної ради сьомого скликання в цілому з включенням до нього 
даного депутатського запиту. 

   
Проведено голосування щодо затвердження порядку денного 
та регламенту роботи двадцять другої сесії районної ради 
сьомого скликання в цілому з включенням до нього даного 
депутатського запиту. 
  

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    Порядок денний та регламент роботи двадцять другої сесії район-          
ної ради сьомого скликання затверджено. 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ:  

 
1. Про інформацію керівника Баштанської місцевої прокуратури Мико-

лаївської області про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони гро-
мадського порядку та результати діяльності на відповідній території. 
Доповідає БОГДАНОВ Іван Вікторович –  

в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури 
Миколаївської області 

 
2. Про інформацію начальника Баштанського відділу поліції Головного 

управління національної поліції у Миколаївській області Фесенка О.В. про 
стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони громадського порядку та 
результатів діяльності на відповідній території. 
Доповідає ФЕСЕНКО Олег Володимирович –  

начальник Баштанського відділу поліції  
Головного управління національної поліції  
у Миколаївській області    
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 3. Про звіт директора Об’єднаного трудового архіву міської, сільських 
рад Баштанського району за 2017 рік.      
Доповідає ПЛУЖНИК Лілія Григорівна –   

директор Об’єднаного трудового архіву міської, сільських рад 
Баштанського району 

 
4. Про звіт начальника комунального підприємства «Баштанське район-

не бюро технічної інвентаризації» за 2017 рік. 
Доповідає ШАТНЯ Тетяна Анатоліївна –  

начальник комунального підприємства 
«Баштанське районне бюро технічної інвентаризації» 

 
5. Про звіт директора комунальної установи «Баштанський районний 

сервісний центр по обслуговуванню закладів освіти» Баштанської районної 
ради Миколаївської області щодо діяльності установи та використання майна 
за 2017 рік.      
Доповідає ШЕВЧЕНКО Сергій Дмитрович –  

директор комунального підприємства 
«Баштанський районний сервісний центр  
по обслуговуванню закладів освіти»  
Баштанської районної ради Миколаївської області 

 
6. Про хід виконання рішення районної ради від 14 листопада 2016 року 

№3 «Про затвердження районної Програми часткового відшкодування кре-
дитів на реалізацію енергозберігаючих заходів у житловому фонді Баштан-
ського району на 2016-2020 роки». 
Доповідає ЧОРНИЙ Анатолій Васильович –  

начальник відділу містобудування, архітектури,  
інфраструктури, житлово-комунального господарства,  
будівництва та з питань цивільного захисту райдержадміністрації 

 
7. Про внесення змін до районної Програми «Молодь Баштанщини» на 

2016-2020 роки, затвердженої рішенням районної ради від 23 червня 2016 року 
№10. 
Доповідає МАЛЯРЧУК Ірина Олександрівна –  

методист комунальної установи  
«Баштанський районний сервісний центр  
по обслуговуванню закладів освіти» 
Баштанської районної ради Миколаївської області  

  
8. Про внесення змін і доповнень до Програми розвитку фізичної культури і 

спорту в Баштанському районі на 2014-2018 роки, затвердженої рішенням 
районної ради від 20 листопада 2013 року №14. 
Доповідає БЄЛОВА Олена Іванівна –  

начальник відділу освіти, молоді  і спорту 
райдержадміністрації 
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9.  Про зміну назви Єрмолівської загальноосвітньої школи І-ІІ ступе-

нів Баштанської районної ради Миколаївської області та затвердження 
Статуту Єрмолівської загальноосвітньої школи І ступеня Баштанської 
районної ради Миколаївської області у новій редакції. 
Доповідає БЄЛОВА Олена Іванівна –  

начальник відділу освіти, молоді  і спорту 
райдержадміністрації 
 
 

10. Про проведення конкурсу щодо визначення опорних закладів. 
Доповідає БЄЛОВА Олена Іванівна –  

начальник відділу освіти, молоді  і спорту 
райдержадміністрації 

 
 

11. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету Баш-
танського району та використання резервного фонду за січень-березень           
2018 року. 
Доповідає ЛУЦЕНКО Олена Олександрівна –  

начальник фінансового управління 
райдержадміністрації  

 

 
12. Про внесення змін до районного бюджету Баштанського району на 

2018 рік. 
Доповідає ЛУЦЕНКО Олена Олександрівна –  

начальник фінансового управління 
райдержадміністрації  

 
 

13. Про безоплатну передачу майна спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у власність приватному підприєм-
ству «Редакція районної газети «Голос Баштанщини». 
Доповідає СТАРОДУБ Аліна Олегівна –  

начальник відділу економічного розвитку і торгівлі 
райдержадміністрації 

 
 

14. Про депутатський запит депутата районної ради Коновалик Н.Г. до 
сесії Баштанської районної ради про безоплатну передачу об’єктів охорони 
здоров’я, що є спільною власністю територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району, у комунальну власність територіальної громади 
міста Баштанка та сіл Баштанської міської ради. 
Доповідає СТАРОДУБ Аліна Олегівна –  

начальник відділу економічного розвитку і торгівлі                    
райдержадміністрації 
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15. Про депутатський запит депутата районної ради  Літвінова  Ю.М. до 
першого заступника голови райдержадміністрації, виконувача функцій і 
повноважень голови райдержадміністрації Славінського О.Д., голови Баш-
танської районної ради Петрова А.Л. про виконання рішень Миколаївської 
обласної та Баштанської районної рад щодо прийняття-передачі нежитлового 
приміщення аптеки №15 ПКВО «Фармація» зі спільної власності терито-
ріальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області у спільну власність 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району. 
Доповідає ЛІТВІНОВ Юрій Миколайович – 

депутат районної ради 
       

16. Про депутатський запит депутата районної ради  Шевченка Ю.В. до 
сесії Баштанської районної ради щодо затвердження Статуту комунального 
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Баштанського району» Баштанської районної ради Миколаївської області та 
передавального акта про передачу в оперативне управління майна комуналь-
ного закладу «Центр первинної медико-санітарної допомоги Баштанського 
району» комунальному некомерційному підприємству «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги Баштанського району» Баштанської районної 
ради  Миколаївської області. 
Доповідає ШЕВЧЕНКО Юрій Вікторович – 

депутат районної ради 
 
17. Про хід виконання рішення районної ради від 12 жовтня 2017 року  

№9 «Про припинення діяльності юридичної особи «Баштанський між-
шкільний навчально-виробничий комбінат Баштанської районної ради 
Миколаївської області». 
Доповідає БЄЛОВА Олена Іванівна –  

начальник відділу освіти, молоді  і спорту  
райдержадміністрації 

 
18. Про депутатський запит депутата районної ради Лисенка О.М. до 

першого заступника голови райдержадміністрації, виконувача функцій і 
повноважень голови райдержадміністрації Славінського О.Д., голови 
районної ради Петрова А.Л. про вжиття невідкладних заходів щодо 
проведення ремонту дороги Лук'янівка-Привільне. 
Доповідає ЄРЕШКО Микола Миколайович –  

заступник голови районної ради 
 

19. Про внесення змін до рішення районної ради від 23 червня 2016 року 
№28 «Про управління об’єктами, які є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району». 
Доповідає ЄРЕШКО Микола Миколайович –  

заступник голови районної ради 
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20. Про внесення змін до рішення районної ради від 19 червня 2017 року 
№18 «Про затвердження структури, чисельності, схем посадових окладів 
виконавчого апарату Баштанської районної ради».    
Доповідає ПЕТРОВ Анатолій Леонідович –  

голова районної ради 
  

 

21. Про внесення змін до Положення про виконавчий апарат Баштан-
ської районної ради, затвердженого рішенням районної ради від 23 червня 
2016 року №32. 
Доповідає ПЕТРОВ Анатолій Леонідович –  

голова районної ради 
 
СЛУХАЛИ:   
 

1. Про інформацію керівника Баштанської місцевої прокуратури Мико-
лаївської області про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони 
громадського порядку та результати діяльності на відповідній території. 
Доповідав БОГДАНОВ І.В. – в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури  

Миколаївської області 
 

У обговоренні питання взяли участь: Петров А.Л. – голова районної ради, 
Літвінов Ю.М. (політична партія «Нова держава»), Фроленко В.О. – депутат 
Миколаївської обласної ради. 

 

Фроленко О.В. – депутат Миколаївської обласної ради, поцікавився 
питаннями щодо: 

 

● кількості кримінальних справ, скоєних та розкритих на території Баштан-
ського району; 

 

● покращення стану розкриття кримінальних справ. 
 

Богданов І.В. – в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури Миколаїв-
ської області, надав відповідь з питання щодо кількості кримінальних справ, 
розкритих на території Баштанського району, та зазначив, що для кращого 
розкриття кримінальних справ Баштанській місцевій прокуратурі потрібно 
покращити матеріально-технічну базу та забезпечити кадрами. 

 

Літвінов Ю.М. (політична партія «Нова держава») поцікавився, на якому 
етапі розслідування кримінальної справи щодо крадіжки у Державному 
навчальному закладі «Баштанський професійний ліцей». 

 

Богданов І.В. – в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури Миколаїв-
ської області, відповів, що ведеться досудове розслідування, Баштанська місцева 
прокуратура Миколаївської області продовжує здійснювати перевірки щодо цього 
факту, про результат цих перевірок буде відомо через 1,5 місяці. 

 

Фроленко О.В. – депутат Миколаївської обласної ради, порушив питання 
щодо незадовільної роботи поліції у плані прийняття на реєстрацію заяв, які 
надходять від громадян. 
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Богданов І.В. – в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури Миколаїв-
ської області, проінформував, що сума кримінального порушення, яка підлягає 
кримінальній відповідальності, повинна складати 178 гривень, та пояснив, що 
якщо працівники поліції відмовляються приймати на реєстрацію заяви, які 
надходять від громадян, то громадяни можуть звертатися до органів прокуратури. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. озвучив проект рішення. 
   

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
Підсумки голосування: одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 1 додається) 
 
СЛУХАЛИ:        

2. Про інформацію начальника Баштанського відділу поліції Головного 
управління національної поліції у Миколаївській області Фесенка О.В. про 
стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони громадського порядку та 
результатів діяльності на відповідній території. 
Доповідав  ДОРОШЕНКО О.В. –  начальник сектору моніторингу Баштанського    

відділу поліції  Головного управління 
національної поліції у Миколаївській області 

 

У обговоренні питання взяли участь: Петров А.Л. – голова районної ради, 
Літвінов Ю.М., Зайко М.В. (політична партія «Нова держава»), Шацька В.І. 
(політична партія «Опозиційний блок»), Фроленко О.В. – депутат Миколаївської 
обласної ради. 

 

Під час обговорення: 
 

Фроленко О.В. – депутат Миколаївської обласної ради, поцікавився, чи є 
графік роботи дільничних інспекторів та які профілактичні заходи проводяться у 
навчальних закладах району. 

 

Шацька В.І. (політична партія «Опозиційний блок») зазначила, що до 
Баштанського відділу поліції Головного управління національної поліції у 
Миколаївській області було направлено клопотання щодо участі працівників 
поліції у проведенні профілактичних заходів з учнями Інгульської ЗОШ I-III сту-
пенів, але протягом півроку представники даної організації не з’явилися. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. проінформував, що згідно з рекоменда-
ціями наради з міським, сільськими головами, яка відбулася 15 березня п.р., 
розроблено графік виїздів до навчальних закладів району з проведенням лекцій 
для старшокласників інспектором ювенальної превенції Баштанського  відділу 
поліції Головного управління національної поліції у Миколаївській області 
Желєзною О.І.   

 

Головуючий на сесії Петров А.Л. констатував факт несанкціонованої стоянки 
автомобілів у Баштанській центральній районній лікарні, що заважає руху 
спецтранспорту, поцікавився, який вплив на цей процес має поліція. 
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Дорошенко О.В. – начальник сектору моніторингу Баштанського відділу 
поліції Головного управління національної поліції у Миколаївській області, 
запропонував депутатам з даного питання написати письмове звернення до 
Баштанського відділу поліції.  

 

Головуючий на сесії Петров А.Л. проінформував, що з начальником відділу 
поліції у Миколаївській області відбулася зустріч, на якій порушувалося питання 
щодо некомплекту штату Баштанського відділу поліції Головного управління 
національної поліції у Миколаївській області, і запитав: наскільки дане питання 
зрушилося з місця та чи вирішується сьогодні? 

 

Дорошенко О.В. – начальник сектору моніторингу Баштанського відділу 
поліції Головного управління національної поліції у Миколаївській області, 
відповів, що станом на I квартал п.р. приблизно на 75 відсотків забезпечено 
кадрами. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. поцікавився ходом вирішення питання 
щодо несанкціонованої вирубки полезахисних лісових смуг.  

 

Богданов І.В. – в.о. керівника Баштанської місцевої прокуратури Миколаїв-
ської області, зазначив, що на сьогоднішній день відповідно до норм чинного 
законодавства працівниками правоохоронних органів району не може бути 
складено протокол адміністративного порушення, якщо завдані збитки становлять 
менше встановленої законодавством України суми, що обмежує можливість 
впливати на людей, які скоюють злочин.  

Окрім того, ускладнює ситуацію з ускладненням протоколу і той факт, що у 
висновках екологічної експертизи, наданих Державною екологічною інспекцією, 
взагалі сума завданих збитків відсутня, що унеможливлює притягнення 
правопорушників до відповідальності. 

 

Дорошенко О.В. – начальник сектору моніторингу Баштанського відділу 
поліції Головного управління національної поліції у Миколаївській області, 
відповів, що ведеться судове слідство, закликав людей, яким щось відомо про факт 
вирубки, звертатися до Баштанського відділу поліції. 

 

Пульнєв І.В. – помічник народного депутата Макар’яна Д.Б., запитав: 
скільки порушено працівниками поліції протоколів правопорушень відносно 
суб’єктів господарювання щодо порушення прав людей з обмеженими фізичними 
можливостями? 

 

Дорошенко О.В. – начальник сектору моніторингу Баштанського відділу 
поліції Головного управління національної поліції у Миколаївській області, 
запропонував написати письмове звернення до Баштанського відділу поліції щодо 
надання інформації з порушеного питання.  

  

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 2 додається) 
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СЛУХАЛИ:    
          

3. Про звіт директора Об’єднаного трудового архіву міської, сільських 
рад Баштанського району за 2017 рік.      
Доповідала ПЛУЖНИК Л. Г. –  директор Об’єднаного трудового архіву міської, 

сільських рад Баштанського району 
  

Голова районної ради Петров А.Л. довів до відома присутніх, що дане 
питання розглядалося на постійній комісії з питань промисловості, транспорту, 
зв’язку, житлово-комунального господарства, торговельного та побутового обслу-
говування населення, будівництва, приватизації та власності, запитав голову 
комісії Літвінова Ю.М. чи є пропозиції та зауваження до проекту рішення. 

  

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 3 додається)                                                   
 
СЛУХАЛИ:    

         
4. Про звіт начальника комунального підприємства «Баштанське район-

не бюро технічної інвентаризації» за 2017 рік. 
Доповідала  ШАТНЯ Т.А. –   начальник комунального підприємства  

«Баштанське районне бюро технічної інвентаризації» 
   

Головуючий на сесії Петров А.Л. довів до відома присутніх, що дане питання 
розглядалося на постійній комісії з питань промисловості, транспорту, 
зв’язку, житлово-комунального господарства, торговельного та побутового обслу-
говування населення, будівництва, приватизації та власності, запитав голову 
комісії Літвінова Ю.М. чи є потреба заслуховувати дане питання. 

 

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 4 додається)                                                   
 
СЛУХАЛИ:    
 

5. Про звіт директора комунальної установи «Баштанський районний 
сервісний центр по обслуговуванню закладів освіти» Баштанської районної 
ради Миколаївської області щодо діяльності установи та використання майна 
за 2017 рік.      
Доповідав  ШЕВЧЕНКО С.Д. – директор комунального підприємства  

«Баштанський районний сервісний центр по  
обслуговуванню закладів освіти» Баштанської 
районної ради Миколаївської області 
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Голова районної ради Петров А.Л. довів до відома присутніх, що дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії районної ради з питань про-
мисловості, транспорту, зв'язку, житлово-комунального господарства, торговель-
ного та побутового обслуговування населення, будівництва, приватизації та 
власності та отримало одноголосну підтримку.  

  
Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 5 додається)                                                   

 
 

СЛУХАЛИ:    
 

6. Про хід виконання рішення районної ради від 14 листопада 2016 року 
№3 «Про затвердження районної Програми часткового відшкодування кре-
дитів на реалізацію енергозберігаючих заходів у житловому фонді Баштан-
ського району на 2016-2020 роки». 
  

Головуючий на сесії Петров А.Л. довів до відома присутніх, що доповідач 
Чорний А.В. – начальник відділу містобудування, архітектури, інфраструктури, 
житлово-комунального господарства, будівництва та з питань цивільного захисту 
райдержадміністрації, разом з першим заступником голови райдержадміністрації, 
виконувачем функцій і повноважень голови райдержадміністрації Славінським О.Д. 
відбули до м.Миколаєва на нараду з питання ремонту доріг.  

 
З огляду на це, депутатами було прийнято рішення перенести розгляд даного 

питання на чергову сесію. 
  

СЛУХАЛИ:  
 
7. Про внесення змін до районної Програми «Молодь Баштанщини» на 

2016-2020 роки, затвердженої рішенням районної ради від 23 червня 2016 року 
№10. 
   

Голова районної ради  Петров А.Л. озвучив проект рішення та повідомив, що 
дане питання розглядалося на засіданнях постійних комісій районної ради з питань 
культури, освіти, молоді, спорту та засобів масової інформації, депутатської 
діяльності та етики, з питань охорони здоров’я, материнства, дитинства, 
соціального захисту населення, законності та захисту прав громадян та отримало 
одноголосну підтримку.  

Голова постійної комісії районної ради з питань культури, освіти, молоді, 
спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики        
Шацька В.І. зазначила, що у комісії немає зауважень та заперечень до проекту 
рішення. 
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Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 6 додається)                                                   
 
 

СЛУХАЛИ:  
 

 

8. Про внесення змін і доповнень до Програми розвитку фізичної куль-
тури і спорту в Баштанському районі на 2014-2018 роки, затвердженої рішен-
ням районної ради від 20 листопада 2013 року №14. 
Доповідала БЄЛОВА О.І.  –  начальник відділу освіти, молоді  і спорту  

райдержадміністрації 
    

Голова районної ради Петров А.Л. повідомив, що дане питання розглядалося 
на засіданнях постійних комісій районної ради з питань культури, освіти, молоді, 
спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики, з питань 
охорони здоров’я, материнства, дитинства, соціального захисту населення, 
законності та захисту прав громадян.  

Постійними комісіями пропонувалося доповнити частину «Фізкультурно-
оздоровча та реабілітаційна робота серед інвалідів» розділу VII «Основні заходи 
щодо напрямів виконання Програми» пунктом 3 такого змісту: 

 

«3. Проводити районні змагання з відповідних видів спорту та брати участь в 
обласних та державних змаганнях серед інвалідів, не допускаючи дискримінації за 
ознаками статі.» 

 

Голова постійної комісії районної ради з питань культури, освіти, молоді, 
спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики         
Шацька В.І. (політична партія «Опозиційний блок») запропонувала підтримати 
проект рішення. 

  

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому з урахуванням 
вищезазначеної пропозиції комісії. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 7 додається) 
  
 

СЛУХАЛИ:  
 

9. Про зміну назви Єрмолівської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів 
Баштанської районної ради Миколаївської області та затвердження Статуту 
Єрмолівської загальноосвітньої школи І ступеня Баштанської районної ради 
Миколаївської області у новій редакції. 
Доповідала БЄЛОВА О.І.  –  начальник відділу освіти, молоді  і спорту  

райдержадміністрації 
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Головуючий на сесії Петров А.Л. довів до відома присутніх, що дане питання 
розглядалося профільною комісією районної ради з питань культури, освіти, 
молоді, спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики та 
отримало одноголосну підтримку. 

 

Проведено голосування за внесення змін до проекту 
рішення районної ради. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 8 додається) 
 
 

СЛУХАЛИ: 
 
10. Про проведення конкурсу щодо визначення опорних закладів. 

Доповідала БЄЛОВА О.І.  –  начальник відділу освіти, молоді  і спорту  
райдержадміністрації 

                
Голова районної ради Петров А.Л. проінформував, що дане питання було 

розглянуто на засіданні постійної комісії районної ради з питань  культури, освіти, 
молоді, спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики та 
отримало одноголосну підтримку.   

 
У обговоренні питання взяли участь: Курило В.П., Лисенко О.М. (політична 

партія «Блок Петра Порошенка «Солідарність»), Зайко М.В. (політична партія 
«Нова держава»), Шацька В.І. (політична партія «Опозиційний блок»). 

 
Під час обговорення питання Шацька В.І. (політична партія «Опозиційний 

блок») запропонувала включити до проекту рішення до пункту 3.3 «Положення 
про умови проведення конкурсу» дані про кількість дітей, які повинні навчатися у 
даному опорному закладі. 

  
Проведено голосування за дану пропозицію. 
Підсумки голосування: «за» – 9 

«проти» – немає 
«утрималися» – немає 
«не голосували» – немає 
«всього» – 9 

 

ВИРІШИЛИ:    (Пропозицію не прийнято) 
   

 

Проведено голосування за прийняття проекту рішення 
районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 9 додається) 
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СЛУХАЛИ:  
 

11. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету Баштан-
ського району та використання резервного фонду за січень-березень           
2018 року. 
Доповідала  ЛУЦЕНКО О.О. – начальник фінансового управління  

райдержадміністрації – текст звіту додається до 
протоколу 

  
Голова районної ради Петров А.Л. повідомив, що дане питання детально 

розглядалося на засіданнях усіх постійних комісій районної ради та запропонував 
перейти до обговорення. 

 
Курчик Л.М. (політична партія «Наш край») поцікавилася, яке становище із 

субвенцією дошкільних навчальних закладів та закладів культури. 
    

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 10 додається) 

 
 
СЛУХАЛИ:  

 
12. Про внесення змін до районного бюджету Баштанського району на    

2018 рік.  
Доповідала  ЛУЦЕНКО О.О. – начальник фінансового управління  
                                                      райдержадміністрації 

 
Головуючий на сесії Петров А.Л. довів до відома присутніх, що дане питання 

розглядалося на засіданнях усіх постійних комісій та вніс пропозицію доповідачеві 
озвучити лише зміни. 

 
 

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 
Підсумки голосування: «за» – 27 

«проти» – немає 
«утрималися» – немає 
«не голосували» – немає 
«всього» – 27 

 
ВИРІШИЛИ:   (Рішення районної ради № 11 додається) 
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СЛУХАЛИ:  
 

13. Про безоплатну передачу майна спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у власність приватному підприємству 
«Редакція районної газети «Голос Баштанщини». 
Доповідала СТАРОДУБ  А.О. –  начальник відділу економічного розвитку  

і торгівлі райдержадміністрації 
  
У обговоренні питання взяли участь: Петров А.Л. – голова районної ради, 

Літвінов Ю.М. (політична партія «Нова держава»).   
    

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: «за» – 27 
«проти» – немає 
«утрималися» – немає 
«не голосували» – немає 
«всього» – 27 

 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 12 додається) 

 
 

Депутат районної ради Якименко О.І. вийшов із сесійної зали, припинивши 
свою участь у роботі ХXII сесії районної ради.  
 
 
СЛУХАЛИ:  
 

14. Про депутатський запит депутата районної ради Коновалик Н.Г. до 
сесії Баштанської районної ради про безоплатну передачу об’єктів охорони 
здоров’я, що є спільною власністю територіальних громад міста, сіл Баштан-
ського району, у комунальну власність територіальної громади міста 
Баштанка та сіл Баштанської міської ради.                    
Доповідав   ПЕТРОВ А.Л. – голова районної ради 

 

Головуючий на сесії Петров А.Л. з дозволу депутата районної ради 
Коновалик Н.Г. (політична партія «Радикальна партія Олега Ляшка») озвучив 
даний депутатський запит. 

 

У обговоренні питання взяли участь: Петров А.Л. – голова районної ради, 
Літвінов Ю.М., Ященко В.В. (політична партія «Нова держава»). 

 

Під час обговорення питання: 
  

Ященко В.В. (політична партія «Нова держава») поцікавився щодо ситуації з 
фінансування сільських ФАПів та амбулаторій. 
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Голова районної ради Петров А.Л. повідомив, що було досягнуто 
домовленості з депутатами та головами постійних комісій Баштанської міської 
ради щодо співфінансування сільських закладів охорони здоров’я. 

 
Онищук В.І. (депутат Баштанської міської ради) зазначив, що Баштанська 

міська рада готова виділити кошти на співфінансування закладів освіти і охорони 
здоров’я та запропонував провести спільну нараду з головами постійних комісій 
районної ради та головами постійних комісій Баштанської міської ради щодо 
вирішення питання фінансування Баштанського районного Будинку культури. 
    

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: «за» – 26 
«проти» – немає 
«утрималися» – немає 
«не голосували» – немає 
«всього» – 26 

 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 13 додається) 
 
СЛУХАЛИ:  
 

15. Про депутатський запит депутата районної ради Літвінова  Ю.М. до 
першого заступника голови райдержадміністрації, виконувача функцій і 
повноважень голови райдержадміністрації Славінського О.Д., голови Баш-
танської районної ради Петрова А.Л. про виконання рішень Миколаївської 
обласної та Баштанської районної рад щодо прийняття-передачі нежитлового 
приміщення аптеки №15 ПКВО «Фармація» зі спільної власності терито-
ріальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області у спільну власність 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району. 
Доповідав  ЛІТВІНОВ Ю.М. – депутат районної ради 
  

Головуючий на сесії Петров А.Л. проінформував, що даний депутатський 
запит розглядався на засіданні постійної комісії районної ради з питань 
промисловості, транспорту, зв'язку, житлово-комунального господарства, 
торговельного та побутового обслуговування населення, будівництва, приватизації 
та власності та під час розгляду питання було вирішено: 

 

«Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації продов-
жувати роботу, спрямовану на прийняття даного об’єкта нерухомого майна у 
спільну власність територіальних громад міста, сіл Баштанського району Мико-
лаївської області, відповідно до вимог чинного законодавства України». 

 

У обговоренні питання взяли участь: Літвінов Ю.М., Ященко В.В. 
(політична партія «Нова держава»). 

 
У результаті обговорення питання голова районної ради Петров А.Л. 

запропонував: 
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1. Прийняти до відома депутатський запит депутата районної ради     
Літвінова Ю.М. до першого заступника голови райдержадміністрації, виконувача 
функцій і повноважень голови райдержадміністрації Славінського О.Д., голови 
Баштанської районної ради Петрова А.Л. про виконання рішень Миколаївської 
обласної та Баштанської районної рад щодо прийняття-передачі нежитлового 
приміщення аптеки №15 ПКВО «Фармація» зі спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області у спільну власність територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району. 

 

2. Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації: 
 

1) прискорити процедуру безоплатного прийняття-передачі у спільну 
власність територіальних громад міста, сіл Баштанського району та вжити усіх 
можливих заходів щодо її завершення у відповідності до норм і правил чинного 
законодавства України; 

 

2) від імені депутатів Баштанської районної ради сьомого скликання 
підготувати та направити звернення до правоохоронних органів щодо перевірки 
дотримання норм і правил чинного законодавства підприємством комунальної 
власності «Фармація» при наданні в оренду площ нежитлового приміщення за 
адресою: Миколаївська область, місто Баштанка, вулиця Ювілейна, 80; 

 

3) у строк до 15 червня п.р. проінформувати районну раду про вжиті заходи    
та проведену роботу. 

 

3. Покласти контроль за виконанням даного рішення на постійну комісію 
районної ради з питань промисловості, транспорту, зв'язку, житлово-комунального 
господарства, торговельного та побутового обслуговування населення, будів-
ництва, приватизації та власності.  

  

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому з урахуванням 
вищезазначених пропозицій. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 14 додається) 
 
СЛУХАЛИ:  
 

16. Про депутатський запит депутата районної ради  Шевченка Ю.В. до 
сесії Баштанської районної ради щодо затвердження Статуту комунального 
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги 
Баштанського району» Баштанської районної ради Миколаївської області та 
передавального акта про передачу в оперативне управління майна комуналь-
ного закладу «Центр первинної медико-санітарної допомоги Баштанського 
району» комунальному некомерційному підприємству «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги Баштанського району» Баштанської районної 
ради  Миколаївської області. 
Доповідав   ПЕТРОВ А.Л. – голова районної ради 
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У зв'язку з відсутністю депутата районної ради Шевченка Ю.В. з 
шістнадцятого питання доповідав голова районної ради Петров А.Л.    

 

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: «за» – 26 
«проти» – немає 
«утрималися» – немає 
«не голосували» – немає 
«всього» – 26 

 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 15 додається) 
 

Депутат районної ради Якименко О.І. повернувся до сесійної зали, 
продовживши свою участь у роботі ХXII сесії районної ради.  
 
СЛУХАЛИ:  
 

17. Про хід виконання рішення районної ради від 12 жовтня 2017 року 
№9 «Про припинення діяльності юридичної особи «Баштанський між-
шкільний навчально-виробничий комбінат Баштанської районної ради 
Миколаївської області». 
Доповідала БЄЛОВА О. І. –  начальник відділу освіти, молоді  і спорту  

райдержадміністрації 
 
У обговоренні питання взяли участь: Зайко М.В., Літвінов Ю.М., Ященко В.В. 

(політична партія «Нова держава»), Лисенко О.М., Тітенко В.В. (політична партія 
«Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»), Шацька В.І. (політична партія 
«Опозиційний блок»), Совщак В.О. (політична партія «Наш край»), Береговий О.А., 
Козак І.М., Пільгуй О.З. (політична партія «Радикальна партія Олега Ляшка»), 
Петров А.Л. – голова районної ради. 

 
Під час обговорення: 
 

Зайко М.В. (політична партія «Нова держава») зазначив, що раніше прийняте 
рішення районної ради з даного питання не виконується. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. надав роз’яснення щодо виконання 
раніше прийнятого рішення районної ради. 

 

Літвінов Ю.М. (політична партія «Нова держава») порушив питання щодо не 
надання начальником відділу освіти, молоді і спорту райдержадміністрації 
Бєловою О.І. клопотань до сесії районної ради щодо виділення коштів на ті чи 
інші потреби сільських закладів освіти. 

 

Ященко В.В. (політична партія «Нова держава») запропонував утворити 
Баштанський міжшкільний сервісний центр профільної освіти на комерційній 
основі та відкрити там професії сільськогосподарського призначення. 

 



 19 

Головуючий на сесії Петров А.Л. зазначив, що дане питання розглядалося на 
засіданнях усіх постійних комісій районної ради та озвучив їх рекомендації. 

 

Постійними комісіями районної ради з питань АПК, земельних ресурсів, 
екології, благоустрою та раціонального використання природних ресурсів і з 
питань промисловості, транспорту, зв’язку, житлово-комунального господарства, 
торговельного та побутового обслуговування населення, будівництва, приватизації 
та власності було вирішено: 
 

«2. Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації: 
 

2.1. Завершити процедуру ліквідації Баштанського міжшкільного навчально-
виробничого комбінату згідно з діючим законодавством. 

 

2.2. Провести службове розслідування у відділі освіти, молоді і спорту рай-
держадміністрації щодо неналежного виконання рішення Баштанської районної 
ради від 12 жовтня 2017 року №9 «Про припинення діяльності юридичної особи 
«Баштанський міжшкільний навчально-виробничий комбінат Баштанської 
районної ради Миколаївської області» та притягнути до відповідальності 
начальника відділу освіти, молоді і спорту райдержадміністрації». 

 

2.3. Голові Баштанської районної державної адміністрації вивчити питання 
щодо доцільності перебування начальника відділу освіти, молоді і спорту 
райдержадміністрації на посаді.» 

 

Постійними комісіями районної ради з питань культури, освіти, молоді, 
спорту та засобів масової інформації, депутатської діяльності та етики та охорони 
здоров'я, материнства, дитинства, соціального захисту населення, законності та 
захисту прав громадян було вирішено:  

 

«2. Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації, 
відділу освіти, молоді і спорту райдержадміністрації: 

 

вивчити питання доцільності виконання рішення Баштанської районної ради 
від 12 жовтня 2017 року №9 «Про припинення діяльності юридичної особи 
«Баштанський міжшкільний навчально-виробничий комбінат Баштанської 
районної ради Миколаївської області» за підпунктами 4.4-4.6 пункту 4 щодо 
створення Баштанського міжшкільного сервісного центру профільної освіти на 
базі Баштанського міжшкільного навчально-виробничого комбінату Баштанської 
районної ради Миколаївської області; 

 

завершити процедуру ліквідації Баштанського міжшкільного навчально-
виробничого комбінату Баштанської районної ради Миколаївської області згідно з 
діючим законодавством.»  

 

Постійною комісією районної ради з питань планування, бюджету, фінансів, 
економіки, інвестицій та регуляторної політики було запропоновано: 

  

«2. Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації, 
відділу освіти, молоді і спорту райдержадміністрації: 

 

1) завершити процедуру ліквідації Баштанського міжшкільного навчально-
виробничого комбінату згідно з діючим законодавством; 
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2) виконати дане рішення, створивши на базі Баштанського міжшкільного 
навчально-виробничого комбінату Баштанської районної ради Миколаївської 
області Баштанський міжшкільний сервісний центр профільної освіти та 
призначити на конкурсній основі його керівника.»  

 
У результаті обговорення питання голова районної ради Петров А.Л. вніс 

пропозицію до проекту рішення: 
 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді і спорту райдержадміні-
страції Бєлової О.І. про хід виконання рішення районної ради від 12 жовтня       
2017 року №9 «Про припинення діяльності юридичної особи «Баштанський 
міжшкільний навчально-виробничий комбінат Баштанської районної ради 
Миколаївської області» прийняти до відома. 

 
2. Рекомендувати Баштанській районній державній адміністрації, відділу 

освіти, молоді і спорту райдержадміністрації: 
 
1) завершити процедуру ліквідації Баштанського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату згідно з діючим законодавством; 
 

2) виконати дане рішення, створивши на базі Баштанського міжшкільного 
навчально-виробничого комбінату Баштанської районної ради Миколаївської 
області Баштанський міжшкільний сервісний центр профільної освіти, та 
призначити на конкурсній основі його керівника.   

 

3. ЄРЕШКУ Миколі Миколайовичу – заступнику голови районної ради, 
постійним комісіям районної ради тримати на контролі виконання рішень 
районної ради. 

 

4. Контроль за виконанням рішення покласти на постійні комісії районної 
ради: з питань промисловості, транспорту, зв'язку, житлово-комунального госпо-
дарства, торговельного та побутового обслуговування населення, будівництва, 
приватизації та власності; з питань культури, освіти, молоді, спорту та засобів 
масової інформації, депутатської діяльності та етики; з питань АПК, земельних 
ресурсів, екології, благоустрою та раціонального використання природних 
ресурсів.  

 
 

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому з урахуванням 
вищезазначених пропозицій. 
 

Підсумки голосування: «за» – 19 
«проти» – немає 
«утрималися» – 8 
«не голосували» – немає 
«всього» – 27 

 
ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 16 додається) 
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Депутат районної ради Якименко О.І. вийшов із сесійної зали, припинивши 
свою участь у роботі ХXII сесії районної ради.  
 
СЛУХАЛИ:  
 

18. Про депутатський запит депутата районної ради Лисенка О.М. до 
першого заступника голови райдержадміністрації, виконувача функцій і 
повноважень голови райдержадміністрації Славінського О.Д., голови 
районної ради Петрова А.Л. про вжиття невідкладних заходів щодо 
проведення ремонту дороги Лук'янівка-Привільне.  
Доповідав ПЕТРОВ А.Л. –  голова районної ради 

 

Тітенко В.В. (політична партія «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ») 
поцікавився щодо стану дороги на с.Піски. 

 

Голова районної ради Петров А.Л. надав відповідь. 
 

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 17 додається) 
 
 
СЛУХАЛИ:  
 

19. Про внесення змін до рішення районної ради від 23 червня 2016 року 
№28 «Про управління об’єктами, які є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району».  
Доповідав  ЄРЕШКО М.М. –  заступник голови районної ради 
 

Головуючий на сесії Петров А.Л. повідомив, що дане питання розглядалося 
на засіданнях усіх постійних комісіях районної ради та отримало одноголосну 
підтримку. 
   

Проведено відкрите поіменне голосування за прийняття 
проекту рішення районної ради в цілому. 
 

Підсумки голосування: одноголосно. 
              

ВИРІШИЛИ:    (Рішення районної ради № 18 додається) 
 
 
СЛУХАЛИ:  
 

20. Про внесення змін до рішення районної ради від 19 червня 2017 року 
№18 «Про затвердження структури, чисельності, схем посадових окладів 
виконавчого апарату Баштанської районної ради».    
Доповідав   ПЕТРОВ А.Л. – голова районної ради 




